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تأکید بر توسعه همکاری
اداره ورزش و سپاه فجر فارس 

در دیدار معاون اجرائی ســپاه فجر اســتان فارس، مســئول تربیت بدنی، رئیس سازمان 
بسیج ورزشــکاران و مدیرعامل باشگاه فجر شهید سپاســی با مدیرکل ورزش و جوانان 
اســتان و معاونان وی بر توســعه همکاری اداره کل ورزش و جوانان فارس و ســپاه فجر 

استان تأکید شد.
به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان استان فارس، سرهنگ 
حسن کریمی، معاون اجرائی سپاه فجر استان فارس و اعضای شورای تربیت بدنی این نهاد 

با مدیرکل ورزش و جوانان استان و معاونین وی دیدار و گفت وگو کردند.
درودمند، مســئول تربیت بدنی ســپاه فجر، شــکرالله مســکویی، رئیس سازمان بسیج 
ورزشــکاران و مفتاحی، مدیرعامل باشگاه فجر شهید سپاســی نیز در این دیدار حضور 

داشتند.
محمد مهدی سرفراز شکوهی در این دیدار گفت: مجموعه سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
نهادی مقدس و خدمتگذار اســت و معتقدیم نقش این نهاد انقلابی در گشایش بسیاری 

از گره ها و خلأها در حوزه هایی همچون خدمت رسانی و محرومیت زدایی بی بدیل است.
وی افزود: ســپاه استان در عرصه توسعه اماکن ورزشــی نیز خدمت رسان جامعه است و 

مجموعه امام مهدی)عج( در شهر شیراز زینت بخش اماکن ورزشی شده است.
مدیرکل ورزش و جوانان فارس در پایان اظهار داشت: تمامی مجموعه های در حال ساخت 

استان به نام شهدا مزین می شوند.
معاون اجرائی ســپاه فجر استان فارس نیز در این دیدار با تبریک انتصاب مدیرکل ورزش 
و جوانان فارس گفت: مایه مباهات اســت که یک نیروی جوان و ارزشــی سکان ورزش و 

جوانان فارس را بر عهده دارد.
سرهنگ حسن کریمی ادامه داد: آماده همکاری با اداره کل ورزش و جوانان فارس هستیم 
و در صورت نیاز سالن های ورزشی سپاه استان در اختیار اداره کل ورزش و جوانان فارس 

قرار خواهد گرفت.
وی اظهار داشــت: 249 سالن ورزشــی و 40 زمین چمن مصنوعی توسط سپاه فجر در 
سطح اســتان ساخته شده اســت و این مجموعه با تخفیفات ویژه در اختیار آحاد مردم 

قرار می گیرد.

امید به افتخارآفرینی دلخانی
در مسابقات آسیایی هانگژو چین

میثم دلخانی، کشــتی گیر فرنگی کار شیرازی و از نیروهای شاغل در اداره رفاه شهرداری 
شیراز به منظور برگزاری مسابقات در این رشته مهم در وزن ۶0 کیلوگرم راهی بازی های 

آسیایی هانگژو چین شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، میثم دلخانی، کشتی گیر 2۶ ساله شیرازی 
از نیروهای شاغل در خانواده بزرگ شهرداری شیراز، راهی بازی های آسیایی هانگژو چین 

شد تا در روزهای ۱2 و ۱۳ مهر ماه به مصاف حریفان خود برود . 
دلخانی که عضو تیم ملی کشتی فرنگی جمهوری اسلامی ایران در وزن ۶0 کیلوگرم است، 
پیش تر در سال 202۱ در مسابقات جهانی کشتی فرنگی که در کشور نروژ برگزار گردید، 

موفق به اخذ مدال قهرمانی جهان شد. 
لازم به ذکر است که بازی های المپیک آسیایی هر چهار سال یک بار برگزار شده و امسال 
به میزبانی کشــور چین در شهر هانگژو و با حضور ۵2 کشور آسیایی با ۱۶ حریف برگزار 

می شود .
از مطرح ترین کشــتی گیران رقیــب میثم دلخانی می توان کشــتی گیران کشــورهای 

قرقیزستان، ازبکستان و چین را نام برد.
رقابت های کشــتی بازی های آسیایی هانگژو روزهای ۱2 تا ۱۵ مهرماه در اوزان المپیکی 

برگزار می شود.

دوشنبه< 10 مهر< 1402
سال هفتم 

شماره 1937

نا امیدکنند ه ترین تیم امید تاریخ ایران

انتخابی

ورود ژاوی به باشگاه صدتایی ها
ژاوی برابر پورتو برای صدمین 
بار به عنــوان ســرمربی روی 
نیمکــت بارســا می نشــیند. 
به گــزارش فوتبــال ۳۶0، از 
ژاوی  کــه   20۱۵ تابســتان 
را  بارســلونا  بازیکن،  به عنوان 
ترک کــرد، هــواداران آبی و 
اناری می دانستند، مغز متفکر 
بهترین بارســای تاریخ، دیر یا 
زود به عنوان سرمربی به خانه 
بازخواهد گشــت؛ تا این بار از 
روی نیمکت، بازی های تیمش 

را مهندسی کند.
کــردن  آویــزان  از  پــس  ژاوی 
السد  با  بازیکن  به عنوان  کفش هایش 
قطر، وارد دنیای مربیگری شد. شرایط 
بارسا در دوران رونالد کومان به شدت 
بحرانی شده بود و درست همان زمان 
خوان لاپورتا تصمیم گرفت یک چهره 
جوان را روی نیمکت بارســا بنشاند. 
ژاوی بــرای مأموریت مهــم هدایت 
انتخاب شــد. منتقدان زیادی  بارسا 
اعتقاد داشــتند او برای قبول چنین 
مســئولیتی هنوز جــوان و بی تجربه 
اســت. ژاوی هفتــه چهاردهم لالیگا 

دربــی  در  و   202۱-2022 فصــل 
بارســلون برابر اسپانیول اولین تجربه 
خود به عنوان ســرمربی بارســا را با 
پیروزی یک بر صفر پشت سر گذاشت. 
از آن تاریخ تا به امروز تقریباً 2 ســال 
می گذرد و چهارشنبه هفته جاری در 
بندر پورتو، ژاوی بــرای صدمین بار 
روی نیمکت بارسلونا می نشیند. ژاوی 
در این مدت موفق شد قهرمانی لالیگا 
را که از زمان ارِنستو والورده به آبی و 
اناری ها نرسیده بود، دوباره به دست 
بیاورد. تیم ژاوی در این مدت ۶2 بار 
پیروز از میدان خارج شــده، ۱8 بار با 
حریفان به تســاوی رسیده و ۱9 بار 

شکست خورد.
البته ناکامی های ژاوی در این دوران 
کوتاه در تاریخ بارسلونا به ثبت رسید؛ 
اتفاقاتی که شاید تنها به دلیل اعتبار 
ژاوی، باعــث ماندگاری او در این تیم 
شــد و هیچ مربی دیگری زیر بار آن 
دوام نمــی آورد؛ 2 حــذف پیاپی در 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا و 
شاهکار ناکامی ها در لیگ اروپا هرگز 
از ذهن هواداران این تیم پاک نخواهد 
شــد. البته به نظر می رســد ژاوی از 
ناکامی هــا درس عبرت گرفته و حالا 
تیمــی قدرتمندتر از قبــل را روانه 

میادین کرده است.

به گزارش شــیرازنوین، در آغــاز هفته پنجم 
رقابت های لیگ دسته اول باشگاه های کشور، 
نماینده شــیراز به یک پیروزی بزرگ دســت 

یافت.
تیم شهر راز شیراز که به تبریز رفته بود، عصر 
دیروز برابر صدرنشین رقابت ها به میدان رفت. 
مس ســونگون که تمامی 4 بــازی قبلی را با 
پیروزی پشت سر گذاشــته بود، می خواست 
با پیروزی برابر شــهر راز صدرنشینی خود را 
تداوم ببخشــد، اما شــیرازی ها دست به کار 

بزرگی زدند.
ترکیب شــهرراز شــیراز: مهرداد بشاگردی، 
مجید بهروزی، محمد قنبــری، کمال الدین 
نیکخوی، پیمــان نامور، محمدرضا فیروززاده، 
رضا آقابابایی، حســین فاضلی، میلاد غریبی، 

روح الله صفویان پور و محمد کاظمی.
ترکیب مس سونگون ورزقان: وحید شیخ ویسی، میثم جودکی، 

محمدطاهــر امینی، علــی پورمحمد، بهزاد نــوروزی، فردین 
عابدینی، یاســر فیضی، میرمهدی قریشی، حسین فلاحیان، 

مهدی نجفی و محمد زینالی.

در نیمــه اول تلاش 2 تیم نتیجه نداشــت و 
بازی با تساوی بدون گل به پایان رسید، اما در 
نیمه دوم و در دقیقه ۶0 رضا آقابابایی، بهترین 
گلزن این فصل شهر راز، گل اول را وارد دروازه 
مس سونگون کرد تا نارنجی پوشان شیرازی در 

آستانه کسب پیروزی قرار بگیرند.
ســونگونی ها که در این مســابقه نتوانستند 
نمایش های قبلی خود را تکرار کنند در ادامه 
هرچه زدند به در بسته خورد و در نهایت پس 
از ۵ دقیقه وقت تلف شده، سوت پایان مسابقه 
به نشانه دومین پیروزی این فصل شهر راز به 

صدا در آمد.
بدین ترتیب تیم ستار زارع با 9 امتیاز و بدون 
شکســت با چهار پله صعود بــه رتبه چهارم 
جــدول صعود کرد؛ این تیم در هفته ششــم 
رقابت هــا روز شــنبه هفته آینده در شــیراز پذیرای چادرملو 

اردکان یزد خواهد بود.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
طلایی پوشــان دیار شــیراز امروز می خواهند نوار شکست های 
خارج از خانه این فصلشــان را پاره کرده و طلسم امتیاز نگرفتن 

در این مسابقات را بشکنند.
تا اینجای فصل، فجری ها در هر 2 بازی خانگی به پیروزی دست 

یافته اند، اما هر 2 بازی خارج از خانه را واگذار کرده اند. 
گل روحیه بخــش محمدآژیر که هفته گذشــته ۳ امتیاز لحظه 

آخری را به حساب شاگردان رجب زاده واریز کرد، 
باعث شــد تا این تیم همچنان بدون تساوی باقی 
بماند و بــا ۶ امتیاز در میانه جــدول قرار بگیرد؛ 
عملکردی که البته برای تیم همیشــه مدعی فجر 

شهید سپاسی، مطلوب نیست.
در سوی مقابل، مس کرمان هم حال و روز خوبی 
ندارد؛ این تیم به رغم شروع خوب با کسب پیروزی 
خارج از خانه در شهر رشت، در سه بازی بعدی تنها 
یک امتیاز کســب کرد و حالا با تنها 4 امتیاز، تیم 

دهم جدول است.
مدافــع گلزن فجر شــهید سپاســی در خصوص 
پیروزی هفته گذشــته این تیــم گفت: با توجه به 
اینکه همیشــه انتظارات از فجر شــهید سپاسی  
بالاســت و ما هم در ســه هفته اول در 2 مسابقه 
باخته بودیم، تیم تحت فشــار قــرار گرفته بود و 
اســترس بازیکنان بالا بود. تیم نفت و گاز هم تیم 

خوبی بود و در هفته های اخیر هم نتایج خوبی به دســت آورده 
بود؛ می دانســتیم مقابل تیم خوبی بازی داریم، اما باید بازی را 
می بردیم تا شرایط تیم مان را تغییر بدهیم. همه بچه ها زحمت 

کشیدند و خدا را شکر قسمت بود که من هم گل بزنم.
آژیــر درباره حضور فجر شــهید سپاســی در رده نهم جدول و 
شــانس این تیم برای صعود به لیگ برتراظهار داشــت: ما همه 
تلاش خودمان را می کنیم که امســال هم نتایج خوبی به دست 

بیاوریم. فجر شــهید سپاسی، تیم ریشــه دار و بزرگی است که 
هواداران زیادی هم دارد. ما پارســال هم واقعاً بدشــانس بودیم 
که نتوانســتیم صعود کنیم و امســال هم واقعاً حق ما در هفته 
اول و ســوم باخت نبود، اما تیم خوب و باانگیزه ای داریم و تمام 
تلاش  خود را می کنیم که نتایج خوبی رقم بزنیم. ما تلاش  خود 
را می کنیــم تا اینکه به صدر جــدول و لیگ برتر صعود کنیم، 
دست خداســت. در مجموع در اینکه تیم ما خوب، یک دست و 
قابل احترام است، هیچ شکی نیست و هنوز هفته چهارم هستیم 

و مطمئن هستیم دوباره فجر شــهید سپاسی  را بالای جدول 
می بینیم.

ســرمربی فجری ها هم در پاسخ به این سؤال که آیا از عملکرد 
تیمــش رضایت دارد یا خیر، گفــت: من صد در صد از عملکرد 
تیمم در بحث های فنی راضی هستم؛ البته در نتیجه ما سایپا و 
نفت مسجد سلیمان را باختیم. الآن اگر چیزی بگویم، می گویند 
دنبال توجیه اســت، اما واقعاً در هر 2 بازی می توانستیم برنده 

بازی باشیم. به نظرم در این 2 بازی حتی بهتر از 2 بازی داماش 
و نفت و گاز بودیم که برنده شــدیم. به نظرم تیم شرایط خوبی 
دارد و بازیکنان خوبی جذب کردیم؛ البته ایرادهایی وجود دارد 
که باید رفع کنیم، اما در مجموع راضی هستم؛ از نحوه فوتبالی 
که ارائه می دهیم، از پیشرفتی که داشته ایم  و شرایط فنی تیم 

رضایت دارم.
رجــب زاده با انتقــاد از تیم هایی که به اتــلاف وقت در جریان 
مسابقه می پردازند، خطاب به داوران گفت: نقش داور در اتلاف 
وقت بسیار مهم است؛ گاهی اوقات یک چیزهایی 
لوث می شــود و مشخص اســت یک تیم در حال 
خواباندن بازی است. هفته گذشته من کنار خط به 
داور چهــارم گفتم که دروازه بان و بازیکنان حریف 
در حال اتلاف وقت هســتند، امــا داور چهارم که 
جوان هم بود به من می گوید همه چیز تحت کنترل 
است و ما حواســمان به همه چیز هست. پس چرا 
یک اخطار به آنها ندادند؟! گفتم حداقل یک تذکر 
به گلرشــان بده. برای زدن یک ضربه شروع مجدد 
گلرشان چند بار عقب و جلو می رفت؛ این  ها اعصاب 
بازیکنان و مربی و کادر فنی را به هم می ریزد و بعد 

در بازی تنش بیشتر می شود.
رجب زاده همچنین به تشکر از هواداران و مدیران 
باشــگاه فجر شهید سپاســی پرداخت و گفت: از 
هواداران ممنونم که همیشــه دلگرمی ما هستند؛ 
امیدوارم بتوانیم با کســی نتایج خوب آنها را خوشــحال کنیم. 
همچنین باید از مدیریت باشگاه تشکر کنم که همه چیز را برای 
موفقیت تیم فراهــم کرده اند. امیدوارم بتوانیم در پایان فصل با 
عملکردمــان جواب زحمات و تلاش های آنهــا را بدهیم. دیدار 
تیم های فجر شهید سپاسی شیراز و مس کرمان از هفته پنجم 
لیگ دسته اول فوتبال کشور جام آزادگان، عصر امروز)دوشنبه( 

ساعت ۱8 در ورزشگاه امام علی)ع( کرمان آغاز خواهد شد. 

محمدرضا جوکار
ورزشی نویس

تعریف اشتباه از اسپانسر! 
»ورزش ما نیاز به اسپانســر دارد«؛ جمله ای که خیلی زیاد از زبان 
مدیران باشــگاه ها و مسئولان ورزش اســتان می شنویم و یکی از 
دلایل افت ورزش حرفه ای اســتان در اکثر رشــته های ورزشی به 
خصــوص در ورزش های گروهی مثل فوتبال، والیبال و بســتکبال  

است.
حال سؤال اینجاست که چرا اسپانسرهای قوی و مطرح روی ورزش 

این استان سرمایه گذاری نمی کنند؟
پاســخ این ســؤال کاملاً مشــخص اســت: چون در عرف ما تعریف 
اشتباهی از اسپانسر و حامی مالی وجود دارد؛ در تفکر ما اسپانسر 
یعنی کســی که فقط پول خرج کند و بــه اصطلاح نقش عابربانک را 
ایفا کند؛ در حالی که اسپانسرها در دنیای ورزش حرفه ای باید به 

دنبال سود و منفعت خود نیز باشند.
همین تفکر اشــتباه باعث شــده که اکثــر اسپانســرها تمایلی به 
ســرمایه گذاری و حمایــت از ورزش بــه خصــوص در این اســتان 

نداشته باشند.
باشــگاه ها و مســئولان ورزش باید بتوانند یک اسپانسر را طوری 
متقاعد به همکاری و حمایت از ورزش بکنند که سودی دوطرفه به 

همراه داشته باشد.
باشگاه ها می توانند در قبال جذب حمایت های مالی، آن موقعیت های 
تبلیغاتــی که از طریــق  پخش زنده مســابقات و  تبلیغات محیطی و 
میدانی که توسط خود به وجود آمده را به اسپانسرها ارائه بدهند 
و منبع درآمد مناسبی برای خود به وجود بیاورند؛ و یا همین قانون 
معافیت های مالیاتی که در چند سال اخیر  ناقص، سلیقه ای و بعضاً 

سختگیرانه اعمال می شود.
اما تا وقتی حق تبلیغات محیطی و تلویزیونی توســط سازمان لیگ و 
دیگر نهادها از باشگاه ها دریغ می شود و یا در قبال هزینه ورودی 
مســابقات، حق تبلیغات را از تیم های کم توان تر مصادره می  کنند، 
وضعیت به همین شــکل رکــود باقی خواهند ماند و اسپانســرها 
ترجیــح می دهند به جای حمایت از ورزش شهرســتان ها و تیم های 

کوچکتر، تنها به سمت تیم های بزرگ گرایش پیدا کنند.
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پیروزی بزرگ پیروزی بزرگ شهر راز شهر راز در تبریزدر تبریز

تقاضای اشتغال برای تقاضای اشتغال برای 
قهرمان دوچرخه سواریقهرمان دوچرخه سواری

فرانــک پرتوآذر، بانوی دوچرخه ســوار شــیرازی که در 
بازی هــای آســیایی هانگــژو به عنوان نخســتین بانوی 
دوچرخه ســواری و مدال آور در تاریخ ورزش ایران اعلام 
کرد: هنوز شــغلی ندارم  و با کسب این مدال طبق قانون 
می توانم اســتخدام شوم، مدیرکل ورزش در پاسخ به این 
تقاضا قول داد در سفر رئیس جمهور به شیراز آن را مطرح 

کند.
به گزارش ایرنا، 2۱ آبان ماه سال 9۷ بود که فرانک پرتوآذر، 
عضو تیم ملی دوچرخه سواری گفت: با مدرک کارشناسی 
ارشــد در رشــته عمران، هنوز بیکارم و باید فکری برای 

دوران بعد از قهرمانی که بسیار کوتاه است، کنم.
وی اظهار داشت: براســاس مصوبه هیئت دولت در سال 
9۵، قهرمانان و مــدال آوران می توانند در ســازمان های 
دولتی و نهادهای وابســته به دولت اســتخدام شوند، اما 
هنوز موفق نشــده ام شغلی برای آینده ام با این مصوبه به 

دست آورم.
خبرنــگار ایرنا به عنــوان مطالبه این ورزشــکار ملی روز 
یکشنبه در مراســم تقدیر از فرانک پرتو که در اداره کل 
ورزش و جوانــان و با حضور مدیرکل و دســت اندرکاران 
ورزش برگزار شد این موضوع را دوباره مطرح کرد و محمد 
مهدی سر فراز شکوهی قول داد در سفر رئیس جمهور به 
شیراز مسئله اشــتغال این قهرمان شیرازی را مطرح و تا 

حصول نتیجه نهایی پیگیری کند.
وی که کاپیتان تیم ملی دوچرخه ســواری است در ماده 
کــراس کانتری بازی های آســیایی هانگــژو با زمان یک 
ســاعت و 42 دقیقه و 44 ثانیه پس از ورزشکاران چین 

نشان ارزشمند برنز را بر گردن آویخت.

حسینی: 

غیبت سه بازیکن 
پرسپولیس صد درصد در 
این شکست تأثیرگذار بود

کاپیتان تیم ملی فوتبال امید گفت: ما نباید فکر کنیم که 
دیگر کشورها تلاش نکرده اند.

به گزارش ایسنا، سید حسین حسینی، کاپیتان تیم فوتبال 
امید بعد از باخت این تیم به هنگ  کنگ با نتیجه یک بر 
صفر و حذف از بازی های آسیایی گفت: هنگ گنگ دفاعی 
بازی می کرد؛ ما خوب بازی کردیم ولی توپ های مان گل 
نشد و آنها از یک موقعیت خود استفاده کردند و متأسفانه 
از مسابقات حذف شــدیم. او در ادامه افزود: من شناخت 
زیادی از تیم امید نداشتم، اما از بازی با عربستان امیدوار 
شــدم که بتوانیم موفق شویم. ما باید از حالا به فکر نسل 
بعدی فوتبال مان باشــیم وگرنه در سال های آینده هم به 

همین شکل شکست خواهیم خورد.
حســینی درباره اینکه انتظار نمی رفت تیم ما به دســت 
هنگ کنگ حذف شــود هم گفت: ما نباید فکر کنیم که 
دیگر کشــورها تلاش نکرده اند. ورزش و فوتبال ایران در 
این سال ها درجا زده است؛ ما روزهای اول از نظر امکاناتی 
مشکلاتی را داشتیم که البته در ادامه حل شد، اما ورزش 

ایران برای پیشرفت به توجه بیشتری نیاز دارد.
وی در پاســخ به این ســؤال کــه غیبت ســه بازیکن 
پرســپولیس در این ناکامی چقدر تأثیر داشت هم پاسخ 
داد: صد در صد غیبت آنها در شکست امروز تأثیر داشت؛ 
این اولین دوره نبوده و هیچ وقت به تیم امید رســیدگی 

نشده است.
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رجب زاده: عملکرد رجب زاده: عملکرد 
فنی ما رضایت بخش فنی ما رضایت بخش 

بوده استبوده است
می توانستیم در هر می توانستیم در هر 44 مسابقه برنده باشیم مسابقه برنده باشیم


